

陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



19th December 2025

CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 25055

Dear Parents/ Guardians,

Primary Dental Co-care Pilot Scheme for Adolescents

The Department of Health has launched the Primary Dental Co-care Pilot Scheme for Adolescents (PDCC). By providing Government subsidies with co-payment arrangement, the PDCC incentivises regular oral check-up habits.

The PDCC serves as an interface with the School Dental Care Service. Adolescents from age 13 to 17 (or will reach the age of 13 in the calendar year when applying to join the PDCC), holding a valid Hong Kong Identity Card and have enrolled in the Electronic Health System (eHealth) are eligible to join the PDCC. Eligible adolescents can receive subsidised services once every calendar year. Participants have to pay a co-payment fee as charged by the dentists of their choice after receiving the subsidised services.

Enclosed are (1) PDCC plastic folders, (2) PDCC pamphlets, (3) Application and Consent Form and the Oral Health Questionnaire. The completed and signed form and questionnaire will be collected by the dentist or staff of the clinic on behalf of the Department of Health.

Should you have any enquiry, please contact Primary Dental Co-care Pilot Scheme for Adolescents Programme Office by telephone at: 2111 3830 or by email at am3_cds@dh.gov.hk.

Yours faithfully,

Lee Po Chu Fiona
Principal

陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：25055

敬啟者：

「青少年護齒共同治理先導計劃」

衛生署已推出「青少年護齒共同治理先導計劃」（先導計劃），透過政府資助及市民共付形式，鼓勵青少年使用私營界別牙科服務，建立定期接受口腔檢查的良好習慣。

先導計劃旨在銜接學童牙科保健服務。參加先導計劃的青少年須介乎 13 至 17 歲（或將於申請參與先導計劃的年度內年滿 13 歲）、持有有效香港身份證及已登記加入「醫健通」。合資格青少年可於每個公曆年內接受一次資助服務，參加者須自行支付所選牙醫參加先導計劃時所釐定的共付額。

現附上 (1) 先導計劃的宣傳文件套、(2) 先導計劃單張及 (3) 申請表暨同意書及口腔健康問卷。填妥並已簽署的表格將由參與是次計劃的牙科醫生或診所工作人員代衛生署收集。

如有任何疑問，請致電 2111 3830 或透過電郵(am3_cds@dh.gov.hk)與青少年護齒共同治理先導計劃辦事處聯繫。

此致
中一級家長

陳瑞祺（喇沙）書院校長
李寶珠 啟

二〇二五年十二月十九日